
Zápisnica             

      z online zasadnutia Rady rodičov pri ZŠ Lichardova, Žilina                                                                            

zo dňa 1.2.2022 

 

Program: 

1. Otvorenie a úvod 

2. Stav financií, stav príspevkov od rodičov – p. účtovníčka 

3. Oboznámenie s činnosťou školy za posledné obdobie - p. riaditeľka 

4. Žiadosti o príspevky 

5. Informácie o 2% z daní 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

1. Pani Čahojová privítala prítomných rodičov na zasadnutí Rady rodičov a otvorila zasadnutie. 

 

2. Stav financií ku dňu 31.1.2022 je nasledovný: 

 

Disponibilné financie.................................15 513,79€ 

Financie odsúhlasené na čerpanie...............6 121,07€ 

Ostatok po vyplatení záväzkov.....................9 392,72€ 

 

Poznámka: do tohto sumáru nie sú započítané 2% z daní. 

 

V minulom školskom roku sa vyzbieralo z 2% daní 2 300,00€. 

V šk.r. 2020/2021 sa z príspevkov ZRŠ vyzbieralo 6 700,50€. 

V šk. r. 2021/2022 sa z príspevkov ZRŠ vyzbieralo 7 447,50€. 47 žiakov do ZRŠ neprispelo. 

 

Pani Babuljaková navrhla, že by bolo vhodné napísať rodičom, prípadne informovať cez 

triedne rodičovské združenia rodičov, na čo sa vyzbierané financie využívajú. 

 

3. Pani riaditeľka rodičov informovala že budúci štvrtok a piatok by malo byť dodaných 552 

skriniek, ktoré budú namiesto pôvodných šatní. 

Pre 1. stupeň sú objednané tiež lavice medzi skrinkami aby si deti mohli sadnúť pri prezúvaní. 

Druhý stupeň sa zatiaľ uvidí. 

Tento polrok sa zrealizovala revitalizácia prízemia. 

6. – 8. 4. sa uskutoční zápis budúcich prvákov. 

Počas jarných prázdnin je naplánované maľovanie celej chodby a nové LED osvetlenie, na čo 

škola dostala účelovú dotáciu 29 000,- od ministerstva školstva. 

Pred Vianocami škola zaobstarala novú techniku – 3 dataprojektory + plátna do dvoch 

piatackych a jednej šiestackej triedy, 11 notebookov pre učiteľky a vychovávateľky a 3 

počítače do PC miestnosti. 



Ôsme a deviate triedy majú počas karantény hybridné vyučovanie, preto je objednaná 

kamera. 

Na 3. a 4. schodisku sa plánuje cez jarné prázdniny potiahnuť káblový internet, lebo Wi-Fi 

pripojenie je pri hybridnom vyučovaní nedostatočné. 

Škola tiež hľadá nového poskytovateľa internetu. 

Siedmaci sa aktuálne zúčastňujú lyžiarskeho výcviku na Donovaloch (38 detí). 

S terajšími ôsmakmi (ktorí minulý školský rok neboli kvôli opatreniam na lyžiarskom) sa zatiaľ 

v rámci lyžiarskeho nepočíta. 

Čo sa týka online vyučovania všeobecne triedy 1. stupňa sú technicky dobre vybavené, okrem 

4.B, kde je poškodená lampa a je potrebné vymeniť celý dataprojektor. Na prvom stupni je to 

na dohode s triednym učiteľom, či sa bude učiť hybridne. 

Na druhom stupni je momentálne upravený rozvrh pre časté karantény. Je stanovená 

podmienka, že musí byť aspoň 50% žiakov v danej triede s výnimkou z karantény aby sa 

mohol použiť systém hybridného vzdelávania (čo znamená že kto má výnimku z karantény 

chodí do školy a ostatní sú doma). Túto podmienku zatiaľ spĺňajú len ôsmacke a deviatacke 

triedy a 4.A, kde je 17 prekonaných. 

Škola má momentálne dve web stránky. Postupne sa všetko presúva na edupage stránku 

a keď bude všetko preklopené, stará web stránka sa zmaže. 

 

4. Pani riaditeľka žiada Radu rodičov o príspevok na zakúpenie notebookov a dataprojektorov + 

plátna. 

Vedenie Rady rodičov navrhlo prispieť sumou 3 000,-€, čo by podľa pani riaditeľky vystačilo 

na vybavenie cca 4. tried.  

Všetci prítomní rodičia súhlasili, nikto sa nezdržal hlasovania ani nikto nebol proti. 

 

5. Pani Čahojová oboznámila prítomných rodičov, že naše občianske združenie už 

zaregistrovala. Pani Frátriková ešte opraví tlačivo na web stránke a potom už si ho rodičia 

budú môcť stiahnuť. 

 

6. Pani Babuljaková sa pýtala pani riaditeľky, či by sa do budúcnosti nedal zabezpečiť lyžiarsky 

výcvik v takom stredisku, kde by sa cenovo na 1 žiaka zmestili do príspevku od štátu (150€) 

aby nemuseli rodičia doplácať 60-70€ na dieťa tak ako tomu bolo tento rok – aby sa na 

lyžiarsky výcvik mohli dostať aj deti z rodín, ktoré si to za týchto podmienok finančne nemôžu 

dovoliť. Pani riaditeľka rodičov informovala, že tento školský rok sa lyžiarsky výcvik vybavoval 

veľmi narýchlo, keďže iba 19.1.2022 zmena protipandemických opatrení dovolila 

organizovanie lyžiarskych výcvikov. Preto nebol priestor na zháňanie viacerých ponúk.  Pani 

Babuljaková sa ponúkla že v budúcich školských rokoch ju môže škola pri organizovaní 

lyžiarskych výcvikov osloviť, nakoľko má kontakty na viaceré strediská a mohla by pomôcť 

vybaviť lacnejší lyžiarsky výcvik. Pani riaditeľka oznámila, že organizáciu lyžiarskych výcvikov 

má v úmysle nechať na pána Jakubíka.  

 

Pani Babuljaková sa zaujímala u pani riaditeľky, či funguje kontaktný formulár na web stránke 

školy. Pani riaditeľka odporučila na komunikáciu používať Edupage. 

 



Pani Kašubová navrhla aby sa urobila malá prezentácia, ktorá by priblížila čo sa z príspevkov 

ZRŠ a 2% z daní financuje a na čo sa použili. Uvedený návrh ešte členovia Rady rodičov 

prediskutujú.  

 

Pani Sapietová sa informovala u pani riaditeľky či existuje na škole plán prevencie 

šikanovania. Pani  riaditeľka informovala, že školská psychologička pracuje veľmi aktívne vo 

všetkých triedach, kde sa vyskytne nejaký problém. Od septembra tu bude aj podporný 

školský tím.  Je tiež vypracovaný preventívny program Dajme spolu mat šikane. Práca so 

skupinami je momentálne kvôli častým karanténam zložitejšia. V marci má tiež prísť externá 

psychologička z Centra pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie, a tiež bola 

kontaktovaná aj polícia, ktorá tiež príde s prezentáciou. Šikana sa skôr vyskytuje na našej 

škole na druhom stupni. Na prvom stupni žiadala o pomoc iba jedna pani učiteľka. Pani 

Sapietová zdôraznila, že sa zaujíma skôr o to, aký je na škole systém prevencie – a nie 

riešenia už vzniknutej šikany. Pani riaditeľka navrhla pani Sapietovej, že môže prísť do školy 

a spolu s pani psychologičkou si pozrieť program ktorý na škole je a môžu spolu navrhnúť 

nejaký plán. Pani Sapietová ponuku prijala. 

 

Pani Vojteková sa pýtala pani riaditeľky na kvalitu obedov v školskej jedálni. Pani riaditeľka 

rodičov informovala, že škole sa už dlhšiu dobu nedarí obsadiť miesto hlavnej kuchárky – varí 

iba kuchárka + pomocné sily. Pani riaditeľka bude informovať vedúcu školskej jedálne 

o nespokojnosti rodičov  s kvalitou stravy. 

 

Pani Kocianová sa informovala u pani riaditeľky, či sa v súvislosti s častým online vyučovaním 

a tým pádom aj zvýšeným množstvom hodín, ktoré trávia deti pripojené na internete 

angažuje škola aj v prevencii kyberšikany a iných hrozieb internetu. Pani riaditeľka 

oboznámila prítomných rodičov, že špeciálny pedagóg aj psychologička majú pripravenú 

prezentáciu, a ak sa v niektorej triede vyskytne problém, tak sa tam prezentuje + pani 

psychologička s danou triedou pracuje. 

 

7. Pani Čahojová sa poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie Rady rodičov 

ukončila. 

 

V Žiline 1.2.2022 

Zapísala: Lenka Glovová 

 

 

 

Zoznam zúčastnených rodičov: 

p. Čahojová, p. Kašubová, p. Ruman, p. Poláčková, p. Fečková, p. Budinská, p. Babuljaková,                  

p. Glovová, p. Markovič, p. Mičietová, p. Vojteková, p. Sapietová, p. Hanuliaková, p. Strážovcová,           

p. Maljarová, p. Kocianová. 

 


